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Abstract (en)
[origin: ES282570U] A sports ground, in particular a tennis court or mini court, is provided using removable panels which are each laid on an
isolating plate, and the plates themselves rest on the previously levelled ground through a textile sheet. Connection between the panels is provided
by channel sections whose upper horizontal part is fixed to the underface of the facing edges of the panels to be assembled and is extended by
vertical flanges. A space is provided between the panels and is extended through openings in the horizontal part of the channel sections for allowing
removal of rain water.

Abstract (fr)
Les panneaux 4 constituant le terrain de sport sont posés chacun sur une plaque isolante 3, et les plaques 3 reposent elles-mêmes sur la sol 1
préalablement nivelé par l'intermédiaire d'une nappe textile 2. La liaison entre les panneaux 4 s'effectue au moyen de coulisses 5 dont la partie
supérieure horizontale 6 est fixée à la sous-face des bords en regard des panneaux 4 à assembler et se prolonge par des ailes verticales 7
s'appuyant sur la nappe 2. Un espace 13 est ménagé entre les panneaux 4 et se prolonge par des ouvertures 14 de la partie horizontale 6 pour
permettre l'évacuation de l'eau de pluie.
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